
JÕHVI GÜMNAASIUM 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 5 (2022/23. õa) 

26.06.2023 nr 1-5/23/3 

Toimumiskoht: Google Meet veebikeskkond  
Toimumisaeg: 26.06.2023 

Algus: kell 17:30, lõpp: kell 17:50 

Koosoleku juhataja: Anne Palmiste 

Protokollija: Ave Pae 

Võtsid osa: (9 liiget): Ave Pae, Anne Palmiste, Tea Allikmäe, Marina Lillak, Oliver Villers, 

Hannes Reinula, Sirle Sommer-Kalda, Olev Mihkelson, Riine Urbala. 

Puudusid (5 liiget): Vello Salla, Triin Kaaver, Reelika Rannamäe, Tatjana Kaupmees, Maris 

Toomel. 

Kutsutud: direktor Tatjana Ait, õppejuht Kristelle Kaarmaa 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Päevakord: 

1. Päevakorra kinnitamine / kvoorumi olemasolu tuvastamine 

2. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi õppekava dokumendile 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1.Päevakorra kinnitamine. 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste teeb ettepaneku kinnitada päevakord.  

Poolt: 9. Vastu: 0 

Otsustati: Kinnitada päevakord. 

 

2. Arvamuse andmine Jõhvi Gümnaasiumi õppekava dokumendile 

Olev Mihkelson tõi välja, et koostatud JG õppekava on üldjuhul selge sisuga ja pädev 

dokument, lisaks juhtis ta tähelepanu järgnevatele punktidele õppekavas:  

Punkti 1.1. juures võiks olla selgitus, mis on JG eripära (võrreldes teiste 

riigigümnaasiumidega)? Õppejuht Kristelle Kaarmaa selgitas, et sissejuhatuses on välja 

toodud erisus  - pakume haridust ka vene emakeelega noortele. See ongi meie üks fookus – 

multikultuurne õpikeskkond noortele.  

Kristelle Kaarmaa sõnul on O.Mihkelsoni poolt tehtud tähelepanek asjakohane ja lisame 



erisuse selgituse ka punkti 1.1. juurde, et JG eripära oleks veel paremini välja toodud.  

Lisaks juhtis Olev Mihkelson tähelepanu õppekava punktis 1.2. kirjutatule ning tõstatas 

küsimuse, mis teeb JG õppekava innovaatiliseks võrreldes teiste riigigümnaasiumidega? 

Jõhvi Gümnaasiumi õppejuht Kristelle Kaarmaa selgitas, õppekava iseenesest on 

alusdokument, millest kool lähtub. Innovaatilisuse kohta oleme pigem mõelnud sisulist poolt. 

Innovaatilisuse osas võib välja tuua haridusinnovatsiooni osa, nt meie digipädevused, -

võimalused. Olev Mihkelson tänas selgituse eest, punkt 1.2 täiendust ei vaja. 

Punktis 1.3. uuris hoolekoguliige O.Mihkelson keelte ja reaalainete süvendatult õppimise 

kohta ja kas täiendav kursuste arv ka ainekavades kajastub?  Õppejuht selgitas, et koolil on 

töödokumendina igapäevases kasutuses tunnijaotusplaan, kus kursuste jaotust planeeritakse 

ning jälgitakse, tunnijaotusplaanist on näha kuidas on riiklik kursuste arv ja kui palju JG 

gümnasistid õpivad. Olev Mihkelson tänas selgituse eest, punkt 1.3 täiendust ei vaja.  

Punkti 1.4. osas juhtis Olev Mihkelson tähelepanu sõnastusele, kas seal võiks kirjas olla ka 

täiendusena nimekiri koolis töötanud praktikutest või teadlastest? Õppejuht K.Kaarmaa 

selgitas, et siin on mõeldud eelkõige Jõhvi Gümnaasiumi koostööpartnereid ja erinevaid 

külalislektoreid. Kuna erinevaid külalistunde on väga palju, siis oleks siinkohal neid 

õppekavasse kirja panna väga keeruline. Olev Mihkelson tänas selgituse eest, punkt 1.4. 

täiendust ei vaja.  

Õppekava peatüki all „Õppetöö korraldus“ on välja toodud, et õppeaastaringselt (perioode 

läbivalt) toimuvad kehalise kasvatuse, matemaatika ning B1- ja B2- võõrkeele tunnid. 

O.Mihkelson soovis koolipoolset selgitust, et miks on just need ained välja toodud antud 

loetelus. Õppejuht selgitas, et kuna keele (sh ema- ja võõrkeele) õpe peab olema pidev, seega 

on kursused jaotatud sujuvalt terve õppeaasta peale. Samuti leiab kool, et füüsiline aktiivsus 

peab olema regulaarne ja matemaatika olulise riigieksamiainena, on samuti vajalik pidevalt 

õppimiseks. Antud ained on seega teadlikult jaotatud nii, et kursuse lõppedes algaks uus kursus 

ning vaheperioodi ei jääks. Olev Mihkelson tänas selgituse eest, täiendust dokumenti ei ole 

vaja.  

 

Hoolekogu liige Tea Allikmäe tõi välja, et tabelis, kus on välja toodud kohustuslike kursuste 

loetelu, on kirjas, et keemia ei rakendu 2023/24 õpinguid alustavatele õpilastele, samas on 

Tabel3 tunnijaotusplaanis JG10  märgitud 1 tund keemiat. 

Kristelle Kaarmaa selgitas, et kuna õpilaste tunnikoormus on maksimaalne, siis 2023/24. õa 

õpinguid alustavatel õpilastel jääb alles kolm kohustuslikku keemia kursust nagu näeb ette 



riiklik õppekava, aga kaob ära üks täiendav keemia kursus. Tea Allikmäe tänas selgituse eest.  

 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tõi välja, et dokumendis on kasutatud mõistetena erinevaid 

sünonüüme (nt muukeelne õpilane, venekeelne põhikool, teine kodukeel vm) ning tegi 

ettepaneku, et dokumendis võiks olla läbivalt ühine nimetus, mitte kasutada sünonüüme.  

Õppejuht Kristelle Kaarmaa tänas tähelepaneku eest ja mõte kasutada läbivalt sama mõistet 

on väga hea, võtame ettepaneku arvesse.  

 

Rohkem küsimusi, ettepanekuid, täiendusi Jõhvi Gümnaasiumi õppekava dokumendi kohta 

hoolekogu liikmetel ei olnud.  

 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste paneb hääletusele kiita heaks „Jõhvi Gümnaasiumi 

õppekava“ koos esitatud täiendusettepanekutega.  

Poolt: 9. Vastu: 0 

Otsustati: Kiita heaks dokument Jõhvi Gümnaasiumi õppekava koos esitatud 

täiendusettepanekutega. 

 

Hoolekogu esimees Anne Palmiste tänas kõiki osalemise eest ning andis teada, et tööplaani 

järgi toimub järgmine koosolek augustis 2023.  

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)                                                                  (allkirjastatud  digitaalselt) 

Anne Palmiste                                                                                     Ave Pae 

Hoolekogu esimees                                                                             Hoolekogu sekretär 


